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Protokół Nr  1/2024 

z obrad LXVI sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 23 stycznia 2024 r., 

 od godz. 1500 do godz. 1602 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radny Michał Cichoń był 

nieobecny. Przewodniczący Rady Gminy Konopiska powitał wójta gminy Jerzego Żurka, 

zastępcę wójta Iwonę Lisek, skarbnika gminy Jadwigę Janik, radcę prawną Wiesławę Rodak, 

radnych, sołtysów, kierowników referatów. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – radni otrzymali porządek obrad.  

E.Bałdyga odczytał porządek obrad LXVI sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Konopiska na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków i znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków dla Gminy 

Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na grono pedagogiczne szkoły. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

10. Sprawy różne i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

 

Rada Gminy Konopiska jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Gminy Konopiska 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LXV sesji? 

Uwag nie było. 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXV sesji. 
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Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

   

Protokół z LXV sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Jerzy Żurek przedstawił sprawozdanie o pracy między sesjami. 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach. 

E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 510/LXVI/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 23 stycznia  2024 r.    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2024-2033 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok.  

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach. 

E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

J.Majdzik  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 511/LXVI/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 23 stycznia  2024 r.    

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Konopiska na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków i znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków dla Gminy 

Konopiska. 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

 

UCHWAŁA NR 512/LXVI/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 23 stycznia 2024 r.  

w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Konopiska na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków i 

znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków dla Gminy Konopiska została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na grono pedagogiczne szkoły. 

E.Bałdyga – skarga została zaopiniowana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniu w dniu 9.01.2024 r. Ponadto projekt uchwały omawiany był na komisjach. 

A.Jarosz – odczytał opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczącą skargi na grono 

pedagogiczne z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Jana Pawła II w Kopalni. 

E.Bałdyga – w tej sprawie najważniejsze jest dobro dziecka i sprawa powinna zostać ona 

dogłębnie wyjaśniona. 

 E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”                     0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 513/LXVI/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 23 stycznia 2024 r.     

w sprawie skargi na grono pedagogiczne szkoły została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

A.Chmielewska – w części opisowej studium jest wiele nieaktualnych danych. Czy można je 

zaktualizować? 

S.Zaleski – rzeczywiście w studium pojawiają się dane z 2022 r., część ich została 
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zaktualizowana na przełomie 2010-2012 r. 

Zmiana studium dotyczy tylko dwóch lokalizacji (Aleksandria i Rększowice). Zmiana danych 

demograficznych możliwa jest przy kompleksowej zmianie studium. 

E. Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

E.Bałdyga poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnianie uwagi do Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Wniosek o nieuwzględnianie uwagi do Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska został przyjęty jednogłośnie. 

 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 12 radnych 

  „przeciw”               1 radny 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                        „brak głosu”                                      1 radny (Karolina Książek) 

 

UCHWAŁA NR 514/LXVI/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 23 stycznia 2024 r.                   

w  sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Konopiska  została przyjęta. 

 

Ad. 10. Sprawy różne i zapytania. 

E.Bałdyga – proszę o zgłaszanie zapytań. 
A.Chmielewska – poinformowała, iż w związku z Postanowieniem nr 6/2024 Komisarza 

Wyborczego I w Częstochowie w sprawie zmian w podziale Gminy Konopiska na okręgi 

wyborcze została złożona interpelacja dotyczącej liczby mieszkańców i wyborców w m. 

Aleksandria Druga, Wąsosz i Łaziec.  

J.Kromołowska – czy można od razu uzyskać informację dotyczącą zmiany podziału Gminy 

Konopiska na okręgi? 

Wójt – udzielił wyjaśnień. Zmiana podziału gminy na okręgi wyborcze dokonywane jest przez 

Komisarza Wyborczego w Częstochowie. 

Ponadto wójt odczytał postanowienie nr 23/2024 Komisarza Wyborczego I                                   

w Częstochowie dotyczące podziału gminy Konopiska na stałe obwody głosowania. 

A.Rokosa – udzieliła wyjaśnień. 
 

B.Jabłońska – czy są nowe wiadomości ws. hałasu dochodzącego z A1? 

Wójt – nic się nie zmieniło ws. hałasu dochodzącego z A1. 

 

Z.Skwara – wskutek wykopów wodociągowych przystanek autobusowy w Aleksandrii 

naprzeciwko zakładów mięsnych jest mocno pochylony. 
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Wójt – podejmiemy interwencję ws. przystanku. 

A.Świtek – poinformowała, iż LKS „ALKAS” wznowił swoją działalność. Prezesem został 

wybrany Sebastian Stachurski. 

Wójt – złożył gratulacje z powodu wznowienia działalności przez klub „ALKAS”. 

 

M.Owczarek –31.10.2023 r. rada rodziców złożyła pismo ws. inwestycji w SP w Łaźcu i do 

chwili obecnej nie otrzymała odpowiedzi. 

Wójt – brak odpowiedzi spowodowany jest nieuwzględnieniem zaproponowanych inwestycji              

w budżecie gminy. 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady Gminy Konopiska 

podziękował za udział w sesji, zamknął obrady LXVI sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała 

do godz.1602. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

  Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


